



14th April, 2006

Latest News

Index

Women and children trafficked into Greece

Revisiting the human trafficking paradigm: the Bangladesh experience part 1: trafficking of adults

Rag-pickers rally against child trafficking

Checking human trafficking stressed

Ukraine continues fighting against the human trafficking

ILO Mid-term evaluation conference was held in Yunnan

Five women from Myanmar trafficked into Anhui province, traffickers were judged life imprisonment

《反拐新闻文摘》目录

妇女和儿童被拐卖到希腊

回顾人口拐卖范例：孟加拉国经验 1：成人的拐卖

捡破烂者聚会抗议拐骗儿童

尼泊尔强调阻止人口拐卖

乌克兰继续反拐

湄公河次区预防拐卖妇女儿童项目中期评估会召开

拐卖 5 名缅甸女入皖 云南人贩子被判无期徒刑

Article in Brief

Women and children trafficked into Greece

Whole story: <http://www.businesstravellers.org>

When 23 year old Natalia came from Russia to Greece, she was hoping to find good employment, instead she was forced into prostitution, meeting clients at the major hotels of the city; "I wanted to come to Greece, to go to the islands. They bought me and now I am doing this. They've told me that they'll kill me if I try to escape,"

Grigoris Lazos, professor of criminology at Panteion University said “Some regions, such as south-eastern Europe and namely Greece and Italy, have developed into a hub for trafficking in women following war and economic decline.”
“Russia, Albania, the Republic of Moldova, Romania and the Ukraine are all important source countries of trafficked victims, and many of these women are being brought into the country via Turkey and Bulgaria.”

Revisiting the human trafficking paradigm: the Bangladesh experience part 1: trafficking of adults

Whole story: <http://www.eldis.org/static/DOC17878.htm>

Understanding trafficking: new thinking from Bangladesh

This paper discusses a new framework to conceptualize and understand trafficking in Bangladesh, developed by the Bangladesh Thematic Group on Trafficking.

Rag-pickers rally against child trafficking

Whole story: <http://www.childtrafficking.org/>

05 April 2006 India

A number of rag-pickers took out a rally to protest the incidents of child trafficking here in Varanasi on Tuesday. The processionists were of the view that rag-pickers were the soft target for those involved in child trafficking. Under the banner of Vishal Bharat Shansthan, these minor children took out the rally from Shastri Nagar which after passing various localities culminated into a meeting at Azad Park.

Checking human trafficking stressed

Whole story: <http://www.childtrafficking.org/>

05 April 2006 Nepal

KATHMANDU, April 3: Speakers at an interaction organised Monday to mark the Anti-Trafficking Day have voiced for reviewing the legal provisions including proper rehabilitation of the victims of trafficking to check human trafficking, a growing social menace. ...

Ukraine continues fighting against the human trafficking

Whole story: <http://en.for-ua.com/news/2006/04/05/154928.html>

Youth, Family and Sport Minister of Ukraine Yuri Pavlenko and Danish Extraordinary and Plenipotentiary Ambassador Uffe Andersson Balslev represent Counteraction Program against human trafficking in Eastern Europe. The program is initiated by the government of Denmark, Ukraine Ministry of Youth, Family and Sport informed.



The main target of the program is to consolidate efforts of international, civil organizations and the governmental structures of Ukraine aimed at total extermination of the modern slavery.

The program will be implemented for the next three years and be a part of the Danish general program for the countries-neighbours of the EU. Its budget makes \$4 mln. Denmark's Ministry for Foreign Affairs will finance the program.

Ukraine commits all obligations for counteracting of the human trafficking, Minister Pavlenko reported. According to the recent statistic data, the law enforcement agencies arrested 415 criminals linked with the human trafficking, 446 victims were back to Ukraine and the activity of 37 organized criminal groups was seized in 2005. Over 180 channels of human trafficking were liquidated, Pavlenko concluded.

The mid-term evaluation meeting about the project on preventing women and children trafficking in the Greater Mekong Sub-region has been convened

Whole story: http://www.yndaily.com/html/20060331/news_89_24116.html

March 31st, 2006, Yunnan Daily Online, www.yndaily.com

Yesterday, the mid-term evaluation meeting of the International Labour Organization (ILO) about the project on preventing women and children trafficking in the Greater Mekong Sub-region convened in Kunming City. Li Mingchao, who is a member of the standing committee of Yunnan Province, the secretary of the political law committee in the provincial Party committee and the head of preventing human trafficking project steering committee, presided over the meeting and made a speech, he appointed that human trafficking is a complicated social problem which needs the cooperation of many departments and the comprehensive way to tackle it. In recent years, Yunnan Province has paid much attention to solve the problem of human trafficking. The government has got much praise from each social level and people for it destroyed the criminal network of human trafficking firmly and stopped the high development of human trafficking criminal. Experts who presented the meeting completely confirmed the great achievement of the project of our province.

Trafficking five Myanmar women into Anhui Province, the trader in human beings from Yunnan Province was sentenced to life imprisonment

Whole story: <http://news.sohu.com/20060404/n242635062.shtml>

April 4th, 2006, Sohu News Channel

Anhui Commercial Paper reported on April 4th: Recently, the intermediate people's court of Haozhou City has pronounced judgment on the transnational women trafficking case which was carried out by a woman called Duo Anxiang who comes from Yunnan Province and her associate called Wan Dezhong. According to the first instance, Duo Anxiang was sentenced to life imprisonment, and Wan Dezhong was sentenced to set term of imprisonment of twelve years and was fined five thousand yuan RMB.

妇女和儿童被拐卖到希腊

全文: <http://www.businessstravellers.org>

来自俄罗斯 23 岁的纳塔尼亚来到了希腊希望能找到一份工作,但她被卖到了一家宾馆从事卖淫活动。买者告诉她:如果她要逃跑,他们就要杀了她。

从事犯罪学研究的 Grigoris Lazos 教授认为:由于战争和经济衰退原因,东南欧国家,如:希腊、意大利已成了拐卖妇女的网络中心。俄罗斯、阿尔巴尼亚、摩尔多瓦共和国、罗马尼亚和乌克兰是重要的人口贩卖来源,多数被拐卖的妇女是通过土耳其、保加利亚被卖往这些国家。

回顾人口拐卖范例：孟加拉国经验 1：成人的拐卖

全文：<http://www.eldis.org/static/DOC17878.htm>

了解拐卖：孟加拉国的新思维；本文讨论了由孟加拉国课题组在孟加拉国对定义、理解拐卖所形成的新框架。

乌克兰继续反拐

全文：<http://en.for-ua.com/news/2006/04/05/154928.html>

乌克兰青年、家庭和运动部长 Yuri Pavlenko 和丹麦全权特使 Uffe Andersson Balslev 提出了针对东欧人口拐卖的打击计划。该计划由丹麦政府首先提出，乌克兰青年、家庭和运动部门对之表示赞同。

该计划所要达到的主要目标是稳固旨在终止现代奴役现象的国际以及国内组织和乌克兰官方机构。

该计划将在未来三年内实行，并将作为丹麦为欧盟邻国所进行的总体计划的一部分。此计划 4 百万美元财政预算将由丹麦外交部拨付。

Pavlenko 部长说，乌克兰承诺承担反对人口拐卖的所有责任。根据最近的统计数据，2005 年执法机关共逮捕了 415 名牵涉人口拐卖的罪犯，446 名受害者被送回乌克兰，37 个犯罪团伙被捣毁。Pavlenko 总结说 180 个人口拐卖的渠道得到清理。

捡破烂者聚会抗议拐骗儿童

全文：<http://www.childtrafficking.org/>

2006 年 4 月 5 号 印度

大量的捡破烂者星期二在瓦腊纳西聚会反对拐卖儿童事件。游行声称捡破烂者很容易成为拐卖儿童的受害人。这些未成年的孩子打着“Vishal Bharat Shansthan”的横幅，在 Shastri Nagar 聚会，经过许多地方后在 Azad 公园人数达到顶点。

尼泊尔强调阻止人口拐卖

全文：<http://www.childtrafficking.org>

2006 年 4 月 5 日 尼泊尔

加德满都，4 月 3 号：反拐卖人口日，演讲者在星期一组织的一次活动上呼吁，应当重新审视当前的法律法规以阻止人口的买卖，包括采取对被拐卖受害者回归社会的适当措施。

国际劳工组织湄公河次区预防拐卖妇女儿童项目中期评估会召开

全文：http://www.yndaily.com/html/20060331/news_89_24116.html

2006 年 3 月 31 日 云南日报网 www.yndaily.com

昨日，国际劳工组织湄公河次区域预防拐卖妇女儿童项目中期评估会议在昆明召开。省常委、省委政法委书记、预防拐卖项目指导委员会主任李明朝主持会议并讲话，指出拐卖是一个复杂的社会问题，需要多部门合作，采取综合治理的方法解决。近年来，云南对

解决拐卖问题十分重视，坚决摧毁拐卖犯罪组织网络，遏止住了拐卖犯罪高发的势头，赢得了社会各界和人民群众的好评。与会专家对我省项目取得的显著成效给予了充分肯定。

拐卖 5 名缅甸女入皖 云南人贩子被判无期徒刑

全文：<http://news.sohu.com/20060404/n242635062.shtml>

2006 年 4 月 4 日 搜狐新闻频道

安徽商报 4 月 4 日讯：日前，亳州市中级法院对云南籍女子多安相及其同伙万德忠跨国拐卖妇女一案进行了宣判，一审判处多安相无期徒刑；判处万德忠有期徒刑 12 年，并处罚金人民币 5000 元。

For more information about other UNIAP trafficking news digests, please contact the following:
UNIAP Regional news digest: melissa.stewart@un.or.th
UNIAP Cambodia news digest: kristy.fleming@undp.org
UNIAP China news digest: uniap.china@gmail.com
UNIAP Lao news digest: phadsada.chanthavong@undp.org
UNIAP Myanmar news digest: ayhtut.uniapmm@undp.org
UNIAP Thailand news digest: uniap_thai@un.or.th
UNIAP Vietnam news digest: uniapvietnam@vnn.vn

If you have been sent this News E-Digest by a colleague and would like to subscribe, send an email with the word 'Subscribe' in the subject line to uni@gmail.com. If you do not wish to receive further messages from UNIAP China Team, please notify us by replying to this message and typing "unsubscribe" in the subject line.

Previous editions of UNIAP China News E-Digest can be found on the China Children's Information Website: <http://www.cinfo.org.cn/UNIAP/uniap-index.htm>

UNIAP China Office
Address: Room 210, Building 4, No. 28 Donghousiang, Andingmenwai,
Beijing 100011, P.R. China
Tel: (+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
Fax: (+ 86 10) 6420 3115
Email (general): wan-uniap@sohu.com
Website: www.no-trafficking.org

如您想预订，请回邮件至 wan-uniap@sohu.com，注明预订即可。如果您不希望收到 UNIAP 提供的信息，请在回信中答复“不预订”。

往期的中国反拐新闻文摘可在中国儿童信息中心网站上查阅：
<http://www.cinfo.org.cn/UNIAP/uniap-index.htm>

UNIAP 中国办公室
地址：中国北京安定门外东后巷 28 号 4 号楼 210 室
邮编：100011
电话：(+ 86 10) 6420 3307, 6420 1671
传真：(+ 86 10) 6420 3115
电子邮件 (办公室)：wan-uniap@sohu.com
项目网页：www.no-trafficking.org
